

Super Travels Pte Ltd

133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com



TravelWithSuper





# 行程要点

### ❖ 全程不购物

#### 智州

. 茶是故乡浓〉和〈酒是故乡醇〉的外景 摄影基地-姑婆山国家风景区

### 桂林

- . 南溪山公园、象鼻山公园
- . 桂花公社-DIY 桂花糕
- . 榕杉湖风景区
- . 穿山公园(桂林版洱海)
- . 正阳步行街

### 阳朔

- . 船游漓江风光欣赏兴坪渔村
- . 兴坪古镇
- . 十里画廊田园风光
- . 西街
- . 少数民族村寨

### 龙胜

. 龙脊梯田&百年壮寨

### 荔浦

."世界溶洞奇观"银子岩



# 风味餐

- . 桂林米粉、荔芋风味
- . 阳朔啤酒鱼
- . 贺州客家风味
- . 龙胜迎宾风味
- . 高山流水迎宾餐
- . 海鲜烤肉自助



## 住宿

. 全程四+五星级酒店

特别提升 3 晚漓江大瀑布酒店或同级

贺州:维也纳大酒店或同级 4\* 阳朔:碧玉国际大酒店或同级 4\* 广州:丽呈睿轩酒店或同级 4\*

# ₩ 必须自费项目

梦幻丽江秀或山水间秀+鱼鹰捕鱼+世外 桃源+车游桂林夜景+东西巷+逍遥楼 =RMB680(大人小孩同价)



第一天 新加坡 子 广州 日贺州 (晚餐) 今天齐集樟宜国际机场飞往广州,抵达 后前往贺州,贺州广场。

第三天 桂林 (早/午/晚餐) 早餐后,游览桂林城徽【象鼻山公园】 位于桂林市内桃花江与漓江流处,山因 酷似一只站在江边伸鼻豪饮漓江甘泉象征 系而得名,被人们称为桂林山水的象征. 随后前往【桂花公社-体验桂花文化,DIY 桂花糕】是以桂花文化打造的主题馆. 大格村选一人的。 赏【古南门】,【大榕树】【九曲桥】 【日月双塔】。最后前往【穿山公园上 (桂林版洱海),以穿山为轴心,是桂林市水崎旋的公园之一.

第四天 桂林田龙胜田桂林(早/午/晚餐) 早餐后,前往龙胜,游览桂林龙胜【龙脊梯田】田气势磅礴,规模宏大,不禁感叹壮族人民历时几百年时间的辛勤劳作。 梯田高低错落有秩,一道道梯田有的似行云流水,从山脚盘绕到山顶,纵横交错, 让人感到变换无穷。之后游览【**古壮 寨**】.【正阳步行街】,是一条集休闲, 购物,娱乐为一体的商业步行街。

第五天 桂林田阳朔 (早/午/晚餐) 早餐后,前往【南溪山公园】,在古代 "南溪新霁"就是桂林八景之一.【少 数民族村寨】参观和体验少数民族特有 的民俗风情必不可少.徒步遇龙河工农 桥拍照打卡.最后【阳朔篝火晚会+高 山流水迎宾】

第七天 阳朔 日广州 (早/午餐) 早餐后,返回广州,前往【北京路步行 街】自由购物,晚餐自理

第八天:广州 新加坡 (早餐) 早餐后自由活动,指定时间送往机场, 乘搭豪华客机返回美丽的家园-新加坡

# TOUR HIGHLIGHTS!

# \*\* Non-Shopping Tour \*\*

#### HeZhou

. Mt.Gupo National Scenic Spot

### Guilin

- . NanXiShan Park, Elephant Trunk Hill
- . Osmanthus Commune-DIY Osmanthus cake
- . Rongshan Lake Scenic Area
- . ChuanShan Park
- . Zhengyang Walking Street

### YangShuo

- . Cruise ride Li River
- . Xing Ping Ancient Town
- . Ten-Mile Gallery pastoral scenery
- . Western Street
- . Minority Villages

### Longsheng

- . Long Ji Terraces
- . Zhuang-race Village

#### Lipu

. Silver limestone cave



Hotel:4+ 5\*

Special Arrange: Lijiang Waterfall Hotel or similar

HeZhou:Vienna Hotel or similar Yangshuo: Jasper International Hotel or

similar

Guangzhou: Lichengxuan Hotel or similar

# Compulsory Tour

Osprey Catching Fish + Mirage Guilin Perfomance + Guilin Night Tour + Shi Wai Tao Yuan + East & West Alley + Ancient Xiao Yao Lou =RMB 680 (Adult and Children are same price)



Day 1: Singapore→Guangzhou- Hezhou (D)
Today, assemble at Changi Airport for your flight to Guangzhou. Upon arrival, you will proceed to Hezhou, 【Hezhou Square】

Day 2: Hezhou LiPu Guilin (B/L/D)
After breakfast, visit He Zhou National
Forest Park in Gupo Mountain which is the
setting of the famous Hong Kong TV Series.
Guposhan National Forest Park lies 21
kilometers (13 miles) northeast of Babu
District (the city proper). There are twenty
peaks in the park which are higher than one
thousand meters. Next head to visit
Magical Silver Cave , which is one of the
best scenic caves in China. You will be greatly
impressed by its high hollow sky, deep
underground river, impending waterfall and
dense stalagmite.

Day 3: Guilin (B/L/D)

【 Elephant Trunk Hill 】 is the first island park, facing Elephant Trunk Hill by the Li River, in the downtown of Guilin city.

【 Osmanthus Commune(DIY Osmanthus Cake) 】 Tasting Osmanthus, Knowing the Flowers and Knowing Guilin, a national AAAA-level scenic spot, with the theme of osmanthus culture.

【Rongshan lake Scenic Area 】 【Gu Nan Men 】 【Da Rong Shu 】 【Jiuqu Bridge 】 and 【Sun-Moon twin towers】 【Chuan Shan Park】

Day 4: Guilin A Longsheng A Guilin (B/L/D)
After breakfast, proceed to Longsheng - where you shall visit the LongJi Terrace
Fields Famous for the excessively large number of terraced rice paddy fields on its mountain.

Followed by a visit to **Longsheng Ancient Zhuang Village 1**, it was a well-reserved village and there are 700 hundred ethnic people resident. You will have a glorious opportunity to visit the hundred year old house. After that, free time at **Longsheng Valking Street**.

Day 5: Guilin Yangshuo (B/L/D)

After breakfast, you visit NanXishan Park 
Next proceed to visit and experience the unique folk customs of ethnic minorities in 
Minority Villages Hiking to the 
Gongnong Bridge on the Yulong River for photo stop. At night join YangShuo 
Bonfire Party + Welcome Dinner

Day 6: Yangshuo (B/L/D)
After breakfast, you shall take a cruise tour on the famous 【Li River】 and 【Xing Ping Ancient Town】 where you can enjoy one of the spectacular scenery of green hills, steep cliffs and crystal clear water.

# 【Ten-Mile Gallery pastoral scenery】 【Farseek Moon Hill】

【Yangshuo's West Street】. It is renowned for its ancient and local architectures, especially its beautiful night scene with exotic styles.

Day 7: YangShuo ⊕ Guangzhou (B/L)
【 Guangzhou Beijing Road 】 You can free
and easy here, dinner will be own
arrangement

Day 8: Guangzhou → Singapore (B)
Today you'll take a flight back to Singapore.



### REMARKS:

- 1. Purchase of travel insurance is strongly recommended.
- 2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.
- 3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- 4.Please refer to Chinese itinerary version for more details.

#### 备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 航班时间,行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险
- ▶ 广州交易会期间,将不住广州

**HAVE A NICE TRIP!!!**